
 Zápisnica č. 09/09 
zo zasadnutia Rady správcov Národného jadrového fondu 

 
Miesto konania: v sídle NJF na Prievozskej ul. č. 30 v Bratislave 
Dátum konania: 03.09.2009  
Prítomní: podľa prezenčnej listiny  
 
 
Program: 
 

1. Otvorenie 
2. Schválenie Zápisnice č. 08/09 z 24.07.2009  
3. Kontrola plnenia úloh 
4.   Aktualizácia Stratégie ZČJE 
5.   „Veľká“ novela zákona č.238/2006 Z.z. - Úvahy a tézy 

      6.   Rôzne 
            - List na GR SE MHSR – ERDO 
            - List advokátskej kancelárie zastupujúcej UniCredit Bank Slovakia 

 
                        

K bodu 1: 
 
Rokovanie Rady správcov NJF otvoril jej predseda Ing. Viliam Ziman a predniesol návrh 
programu rokovania v súlade s pozvánkou.  
 
Rada správcov NJF program rokovania odsúhlasila.  
 
Hlasovanie: za 5, zdržal sa 0, proti 0 
 
 
K bodu 2: 
 
Rada správcov NJF prerokovala návrh Zápisnice č. 08/09 z 24.07.2009. 
 
Rada správcov:  
Schvaľuje - a) Zápisnicu č. 08/09 z 24.07.2009 
                     b) Zverejnenie Zápisnice č. 08/09 na internetovej stránke NJF 
 
Hlasovanie: za 5, zdržal sa 0, proti 0 
 
 
K bodu 3: 
 
Informácia o kontrole plnenia úloh zo Zápisnice č. 08/09  bola predložená písomne. 
Komentár predniesol Ing. Šovčík.  
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Rada správcov:  
Berie na vedomie - Informáciu o kontrole plnenia úloh 
 
Hlasovanie: za 5, zdržal sa 0, proti 0 
 
 
K bodu 4: 
 
RS NJF prerokovala návrh aktualizácie Stratégie ZČJE.  
Ing. Timuľák, CSc. avizoval možný nesúlad  návrhu Stratégie so skutočnosťou, ktorá by 
mohla nastať z dôvodu snahy JAVYS, a. s. o urýchlenie vyraďovania JE A-1 z dôvodu 
budovania nového jadrového zdroja v lokalite Jaslovské Bohunice.        
 
Rada správcov:  
Ukladá - a) dopracovať návrh aktualizácie Stratégie ZČJE nasledovne: 
                    -  v technickej časti dopracovať kapitolu o vyraďovaní JE V-1, 
                    - ekonomickú časť dopracovať o druhý variant tabuľky súhrnného 

zhodnotenia bez uvažovania odvodu zo spotreby elektriny, 
                    - v etape ukončovania prevádzky stanoviť hranicu medzi ukončovaním 

prevádzky a prípravou na vyraďovanie, 
                    - dopracovať ekonomickú časť o úhradu nákladov na skladovanie VJP 

vlastníkom VJP až do doby jeho prevzatia na uloženie, 
                    - doplniť zoznam príloh, ktoré budú v písomnej forme, a ktoré 

v elektronickej forme, 
                    - o ďalšie pripomienky členov RS NJF, ktoré zašlú elektronicky 

spracovateľom Stratégie, a rozoslať ho v elektronickej forme                   
na pripomienkovanie členom RS NJF. 

 
                                                                              Z: Ing. Timuľák, CSc., Ing. Salzer 
                                                                              T: 10.10.2009  
 
              - b) návrh ucelenej verzie aktualizovanej Stratégie ZČJE predložiť na budúce 

rokovanie RS NJF 
                                                                                

                                                                              Z: Ing. Timuľák, CSc., Ing. Salzer 
                                                                              T: 23.10.2009  
 
Hlasovanie: za 5, zdržal sa 0, proti 0 
 
 
K bodu 5: 
 
Ing. Šovčík informoval RS NJF  o stanovisku ÚJD SR (JUDr. Pospíšil, Ing. Homola)      
k  úvahám a tézam „Veľkej“ novely zákona č. 238/2006 Z. z., spracovaných pracovnou 
skupinou RS NJF. 
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Ďalej informoval o rokovaní predsedu RS NJF a riaditeľa NJF s GR SE MH SR dňa 
02.09.2009, na ktorom ho zástupcovia fondu požiadali o vytvorenie pracovnej skupiny 
pod vedením MH SR k spracovaniu „spoločnej“ novely zákona. Následne RS NJF 
prerokovala  Úvahy a tézy „Veľkej“ novely zákona č.238/2006 Z. z. Ďalší postup bude 
stanovený po rokovaní na MH SR.  
 
 
Rada správcov: 
Berie na vedomie - Materiál Úvahy a tézy „Veľkej“ novely zákona č. 238/2006 Z. z. 
 
Hlasovanie: za 5, zdržal sa 0, proti 0 
 
 
K bodu 6: 
    
6.1. Ing. Šovčík oboznámil RS NJF s návrhom listu na GR SE MH SR k zabezpečeniu 

národného príspevku do ERDO-WG, ktorého prílohou je materiál Úvahy a tézy 
„Veľkej“ novely zákona č. 238/2006 Z. z. 

 
Rada správcov: 
Schvaľuje - návrh listu na GR SE MH SR k zabezpečeniu národného príspevku            

do ERDO-WG  
 
Ukladá - odoslať list na GR SE MHSR k zabezpečeniu národného príspevku do ERDO-

WG 
                                                                              Z: Ing. Šovčík 
                                                                              T: 04.09.2009   
 
Hlasovanie: za 5, zdržal sa 0, proti 0 
 
                                                                                 
6.2. RS NJF prerokovala odpoveď na list advokátskej kancelárie zastupujúcej UniCredit 

Bank Slovakia vo veci pohľadávky NJF voči UniCredit Bank Slovakia. 
 
Rada správcov:  
Schvaľuje - odpoveď na list advokátskej kancelárie zastupujúcej UniCredit Bank 

Slovakia vo veci pohľadávky NJF voči UniCredit Bank Slovakia 
 
Ukladá -  odoslať list advokátskej kancelárii zastupujúcej UniCredit Bank Slovakia       

vo veci pohľadávky NJF voči UniCredit Bank Slovakia 
 
                                                                              Z: Ing. Šovčík 
                                                                              T: 04.09.2009                                                                                  
 
Hlasovanie: za 5, zdržal sa 0, proti 0 
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6.3. Ing. Ziman informoval RS NJF o rokovaní s GR SE MH SR o projektoch BIDSF. 
Zároveň informoval, že MH SR zvolá na 22.09.2009 k uvedenej problematike 
rokovanie s cieľom poskytnúť NJF podklady k pripravovaným projektom                   
s predstihom tak, aby sa tento mal možnosť vyjadriť  k prípadnej  požiadavke           
na hradenie protiplnení a spoluúčasti projektov BIDSF z prostriedkov NJF. 

 
Rada správcov:  
Berie na vedomie - informáciu Ing. Zimana o rokovaní s GR SE MH SR  o projektoch 

BIDSF 
 
Hlasovanie: za 5, zdržal sa 0, proti 0 
 
 
6.4. Ing. Timuľák, CSc. informoval RS NJF o konaní pracovnej skupiny ERDO-WG, 

Praha, 28. až 29.09.2009, a požiadal RS NJF o súhlas s financovaním jeho účasti  
a účasti Ing. Salzera na tejto pracovnej skupine. 

 
Rada správcov: 
Schvaľuje - účasť Ing. Timuľáka, CSc. a Ing. Salzera na pracovnej skupine ERDO-WG  

na náklady NJF 
 
Hlasovanie: za 4, zdržal sa 1, proti 0 
 
 
 
 
 
Budúce rokovanie RS NJF sa uskutoční 23.10.2009 v sídle NJF. 
 
 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Ščasný 
 
 
 
 
 
 
Schválil: Ing. Ziman 
 
 
 


